
Stråvalla Vägförening
c/o Andreas Aristiadis
Ugglevägen 1
432 43 Varberg

    Stråvalla den 2025-03-01.

Stråvallastrands Vägförening (SVF)  
Protokoll från Styrelsemöte 2025-03-01.

Plats; Stråvalla strand, Båtklubbens lokal
Tid; 10.00-12.30.
Bilagor: Bilaga 1; Deltagare och dagordning. Bilaga 2; Ekonomisammaställning.

1. Kallelse och föregående möte
Ordförande Andreas öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.
Andreas informerade om tidigare beslut att ha ett planeringsmöte inför året. Vi 
har också behov att diskutera åtgärder kommande årsmöte och process att välja 
ny styrelse inför 2025.

2. Hänt sen sist - pågående beslutade ärende
I styrelsens årsarbetsplan ingår dagens möte som nr 4 nedan.

1. Konstituerande möte - efter årsmötet: uppgifter fördelas (aug)
2. Höstmöte - uppföljning sommarsäsong (sept – okt)
3. Vintermöte – förbered vintersäsong (nov - dec)
4. Vårmöte – uppföljning vinter/förbered sommarsäsong (febr – mars)
5. Sommarmöte – förbered årsmöte (maj – juni)

(Därutöver vissa arbetsmöte eller vid akuta händelser)

Beslut fr. föregående möte som kommer att genomföras under våren.
 Begäran om att föreningen åtgärdar vattenflödet på vägbanan på två 

olika vägavsnitt, dels för Skogsbackevägen, dels för Björnbärsvägen.
Det beslutades på förra styrelsemötet att genomföra föreningens delar i 
förslaget oavsett om de boende ansluter min sina åtagande. Åtgärder bör 
dock samplaneras med respektive och kommer att genomföras under 
våren.

 Åtgärder avseende aktivering av kameror, upprättning av skyltar 
(Byvägens vändplats och Tennisvägen) och grusifyllnad av slitna 
vägkanter beslöts att åtgärdas under våren.
Peter avropar dessa arbeten hos resp. leverantör.

 Genomgång av befintlig historisk dokumentation, styrelseprotokoll mm 
arkiverat i lådor på Båtklubbens lokal och skåp. Beslutades att det inte 
finna behov att spara dokumentation eller årsredovisningar mer än tio år.
Åtgärdas av Lennart, Tomas, Ove och Christer.

 Per Capsulam-möte 2025-01-beträffande redovisning av vägbidrag på 

”rätt” år bekräftades, se särskilt Per Capsulam-protokoll.
(Återföring av vägbidragen till intjänandeåret avslutas och bidragen tas 
i stället in i bokföringsresultatet det år de utbetalas. Ändringen införs 
från och med bokslutet för 2024.)
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3. Planering för vår och sommar
Arbete med planerat underhåll återkommande varje år belystes, bl.a. sopning, 
vägmarkeringsmålning, kantklippning, fartkameror mm. Det krävs också en 
översyn av batterierna i fartkamerorna.
Hög vattennivå i diket vid Löftabrovägen 2, kontrollera om det finns ett rör som 
är igensatt.
Peter tar upp detta med berörda utförare.

 
4 Ekonomiläge, medlemsavgifter

Ekonomiläge
Kassören Lennart Andersson meddelade: Föreningens ekonomi för 2024 är god 
och i balans. Alla medlemmar har betalt medlemsavgift och erforderliga 
avsättningar gjorde till förnyelsefond mm. Lennart redovisade lägesrapport på 
ekonomin för 2024; se bilaga 2 och 3. Några redovisningstekniska detaljer 
återstår dock att avstämma - men övergripande ser det bra ut. (Utgifter för 
åtgärder på Björnbärsvägen och Skogsbackevägen kommer 2025.)
Det har varit ett krävande år med byte av bank och ekonomisystem. Detta är 
gjort för att underlätta i framtiden.

Medlemsavgifter.
Årsavgiften som skall betalas under september varje år baseras på andelstal 
förslås höjd pga ett allmänt högre kostnadsläge; från 800 till 1000 kr.
 
 - Andelstal 1,0, sommarboende fastigheter och fastigheter under uppförande,  
Höjs till 1000 kr/år
 - Andelstal 0,2, för obebyggd tomt, avgiften 160 kr/år. Höjs till 200 kr/år
 - Andelstal 1,5, för åretruntboende, avgiften 1200 kr/år. Höjs till 1500 Kr/år

 

5 Övriga frågor
Det finns ingen vald valberedning. Styrelsen får därför utgöra valberedning.
Alla i nuvarande styrelse ställer upp för omval enligt följande:

Roll                       Förslag                                 Längd     Mandat t.o.m.

Ordförande Andreas Aristiadis 1 år 2026-08-10

Ledamot Peter Skoglund 1 år 2026-08-10    Ett år kvar

Ledamot Christer Lannestam 1 år       2026-08-10    Fyllnadsval (M. Skårbratt)

Ledamot Torbjörn Öhrström2 år 2027-08-10

Ledamot Olof Myhrman 2 år 2027-08-10

Suppleant Tomas Ernevi 1 år 2026-08-10

Suppleant Ove Sonesson 1 år 2026-08-10

Suppleant Lennart Andersson1 år       2026-08-10

Suppleant ,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, 1 år       2026-08-10

Suppleant ,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, 1 år       2026-08-10
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(Revisorerna har ännu inte tillfrågats och förslag på revisor suppleanter saknas)

Torbjörn gör en förfråga på hemsidan om intresserade för delta i styrelsearbetet 
och ber de höra av sig.

 
6 Nästa möte

Beslutades att nästa ordinarie möte blir 26 april 2025, kl 10.00

Årsmötet 2025 planeras till första juni kl 10.00.

Platser:  Stråvalla Båtklubb klubblokal

7 Avslut
Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet

Antecknat

Christer  L.
SVF sekreterare

Andreas Aristadius
SVF Ordförande
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Stråvalla Vägförening 25-03-01                                                                          BILAGA 1  

Deltagarförteckning:

Andreas Aristiadis 
Lennart Andersson  
Torbjörn Öhrström
Ove Sonesson
Tomas Ernevi
Olof Myhrman
Christer Lannestam  

Peter Skoglund kunde ej deltaga pga sjukdom

---------------------------------------------------------------------------------------------------------

Kallelse till nästa möte 25-03-01 kl 1000.

Plats: Stråvalla Båtklubbs Klubbstuga

Förslag till dagordning

1 Kallelse och föregående möte
2 Hänt sen sist - pågående ärende
3 Planering för 2025
4. Ekonomiläge, medlemsavgifter
5. Oǆ vriga frågor
6. Nästa möte
7. Avslut
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